
 

Referat af: Lis Jakobsen 

    Rødovre d. 30. januar 2025 

 

Referat af Bestyrelsesmøde torsdag d. 16. januar 2025 

Til stede:  Birger Madsen, Flemming Nielsen, John Johnson, Jens Spelmann, Johan Knudsen, 
Børge Nielsen og Lis Jakobsen  

Afbud:  

 

1: Godkendelse af Referat fra Mødet d. 24/ 10 - 2024  

 Referatet godkendes 

2: Korrespondancer:  

 Birger: 

 3/12 fik Birger besked om, at kommunens tilskud for 2025 andrager 3.300kr. 

 12/1 sender Birger ansøgning om tilskud på 5.515kr til forbundet. 

Lis: 

30/10 Hanne Østergaard oplyser, at forbundet ikke kan gøre noget for Yahoo mail 
indehaverne. Hvis den enkelte Yahoo mailindehaver ønsker at modtage nyhedsbreve, 
anbefales personen at ændre mail. 

1/11 orienterer Henning om sit mellemværende med forbundet, om det kunne være 
muligt at hjemmesiderne automatisk ændrede dato, når nyt var skrevet på dem. 

5/11 Roger fra Gentofte sender info om cykelture i Gentofte kommune. 

8/11 Dorthe Larsen orienteres om opsætning af ny el-tavle og manglende 
genetablering af stikkontakter. 

10/11 Michael Levisen Nielsen fra Ålborg sender mail ang. blænding af cyklister i 
trafikken. 

11/11 Bjarne Johansen informerer om billedforedrag i Roskilde. Lægges på 
hjemmesiden. 

18/11 kontaktes jeg af Nanna Høst (Tinderhøj skole specialafd.) ang. lån af vores 
lokaler. 

22/11 Dorthe Larsen sender info ang. gratis visning på kommunens vejskærme. 
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25/11 Lars Grønning oplyser, at de mgl. stikkontakter er genopsat. 

25/11 Dorthe Larsen sender rettelse om reklame på kommunens vejskærme. 

30/11 Dorthe Larsen oplyser, at der ikke skal tilføjes noget i brugsretsaftalen, hvis 
skolens specialenhed anvender vores lokaler. 

28/11 igen mail fra Michael Levisen Nielsen ang. blænding af cyklister. Mail sendes 
videre til bestyrelsen. 

1/12 John Gade HB oplyser, at han fortsætter i HB. 

4/12 Hanne Østergaard udsender vores nyhedsbrev. 

4/12 Hanne Østergaard efterspørger om vores dato for generalforsamling. 

6/12 Sofie Hemmingsen sender mail om cykellegeplads, som Århus kommune har 
etableret. Ønsker om Rødovre kommune kunne etablere noget lignende. 

6/12 Hanne Hounsgaard oplyser, at det er tid for budgetansøgning. 

9/12 Hans Georg Hybschmann oplyser, at kommunen ikke har frie arealer til 
cykellegepladser. 

12/12 Inger Plum fra Gladsaxe spørger om vi i Rødovre kommune er generet af 
letbanebyggeriet. Jeg oplyser, at letbanen kun strejfer kommunen i nordvestlig 
hjørne. 

19/12 Georg Hybschmann kontaktes, da Jens Andersen gør opmærksom på, at der er 
ved at blive etableret en Helle på Nyholms Alle med meget dårlig passage for 
cykeltrafik pga skæve vinkler. Kommunen retter Hellen til så den bliver farbar for 
cykeltrafik. 

20/12 Amalie Kastoft Christensen (skole- fritidsforvaltning) takker for året 2024. 

25/12 Henning Liljendahl orienterer om fusion mellem internetbutikkerne cykelgear 
og cykelpartner. 

6/1 Dorthe Larsen sender opfordring til deltagelse i ”sjov lørdag” 22/3. Vi ønsker ikke 
at deltage. 

7/1 Hanne Østergaard har lagt dato for generalforsamlingen på hjemmesiden. 

8/1 Sofie Hemmingsen anbefaler ved behov at søge midler fra gf-fonden 

14/1 Mathilde Wendelboe oplyser, at det er tid for halbookninger. 

15/1 Dorthe Larsen opfordrer til deltagelse i sommerferieaktiviteterne. Vi ønsker ikke 
at deltage i år.  
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3: Økonomi: 

 Afdelingens økonomi er god. 

 Årsregnskabet for 2024 kan ikke blive underskrevet, da Birger ikke kan redegøre for 
et ”underskudsbeløb”. Regnskabet går nu til revision. 

4: Udvalg: 

 Værkstedsudvalg: 

 Der er indkøbt diverse værktøjer.  

 

 Turudvalg: 

 Årets første cykeltur bliver 2/3 til Dragør og fastelavnstøndeslagning af ryttere. 

  

 Trafikudvalg:  

 Notat fra Lokalavisen uge 1, januar 2025: Kommunens cykelstrategi fortsætter, der er 
sat ekstra 6,3 mio. kr. af til cykelstier på Veronikavej i 2025. I 2025 begynder 
forarbejdet til en helhedsgenopretning af veje, cykelstier og fortove også. 

  

Lokaleudvalg: 

Vi har nu besøg af skoleelev og lærer fra specialenheden dagligt. 

For god ordens skyld er der sat hængelås på depotdøren. 

 

Katalogudvalg: 

Arbejdet med årets store turkatalog er godt i gang. I alt indeholder kataloget ture fra 
8 kommuner. 

5: Eventuelt:  

Arbejdet med materialer og planlægning til generalforsamlingen pågår stadig. 

6: Næste møde: 

 Næste bestyrelsesmøde: Torsdag d. 20 02 2025 kl. 19. 

 Børge indkøber syltetøj til æbleskiver og mælk. 


